
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.15/13-11-2017 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
 Αριθ. Απόφασης 329                            Περίληψη 

Έκφραση σύμφωνης γνώμης σχετικά με τις μεταβολές σε 
σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Δήμου Ξάνθης 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 13 Νοεμβρίου 2017 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την 48185/9-11-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου που 
επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και κοινοποιήθηκε 
στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει και να πάρει 
αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 31 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γκιρτζίκη Αλεξία 
5) Γουναρίδης Στυλιανός 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
9) Ιγιαννίδης Στέφανος 
10) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
11) Καρά Αχμέτ 
12) Κιρατζή Ερκάν 
13) Κολλάρος Γεώργιος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Λύρατζης Πασχάλης 
16) Μπαντάκ Σιαμπάν 

17) Μποζ Ραμαδάν 
18) Μυλωνάς  Γεώργιος 
19) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
20) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
21) Πυρνάρη Ειρήνη 
22) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
23) Σδρέβανος Μαρίνος 
24) Ταρενίδης Παναγιώτης 
25) Τσαρεκτσή Τζενάν 
26) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
27) Φανουράκης Εμμανουήλ 
28) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
29) Χασάν Ογλού Ορχάν 
30) Χασάν Ογλού Φερτούν 
31) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Αγκόρτσας Απόστολος 
2) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
3) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
4) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
5) Μούρκας Χρήστος 

6) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
7) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
8) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
9) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
10) Τσέπελης Εμμανουήλ  

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος και ο εκπρόσωπος της 
τοπικής κοινότητας Καρυοφύτου κ. Διαμαντής Σερεφιάς 
 

Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 35ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθ.πρωτ.47881/8-11-2017 
εισήγηση του Γραφείου Παιδείας και δια Βίου Μάθησης, η οποία έχει ως εξής:  

«Έχοντας υπόψη: 1) Το με αριθ. πρωτ. 154110/Δ1/18-9-2017 έγγραφο του Υπουργείου Παιδείας, 
Έρευνας και Θρησκευμάτων, 2) Το με αριθ. 9490/24-10-2017 έγγραφο της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Ξάνθης, 3) Το με αριθ. Φ.2.1/6707Δ/1-11-2017 έγγραφο της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Ν. Ξάνθης, 4) Την με αριθ. πρωτ. 46349/27-10-2017 Βεβαίωση της Διεύθυνσης Οικονομικών 
Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης, 5) Την με αριθ. πρωτ. 198/2-11-2017 Βεβαίωση της Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Ξάνθης. 

Σας διαβιβάζουμε την Απόφ. Αριθ. 24/2017, του Πρακτικού 8/3-11-2017 της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας, που αφορά στην έκφραση γνώμης σχετικά με μεταβολές σε σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Ξάνθης και παρακαλούμε για την έκδοση σχετικής απόφασης». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος τη με αριθμό 24/2017 ομόφωνη απόφαση της 
Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας σύμφωνα με την οποία Συναινεί με την πρόταση της Διεύθυνσης 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης στην δημιουργία Λυκειακών Τάξεων στο 8ο Γυμνάσιο Ξάνθης διότι με 
αυτό τον τρόπο αναβαθμίζεται η παρεχόμενη εκπαίδευση στους μαθητές μιας ευαίσθητης κοινωνικά ομάδας 
της περιοχής του Δήμου Ξάνθης. Συναινεί με την πρόταση της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. 
Ξάνθης να μην υποβάλει προτάσεις για μεταβολές σε σχολικές μονάδες του Δήμου Ξάνθης. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο ο οποίος μεταξύ 
άλλων είπε: «Διαφωνούμε με την Α/θμια και την εισήγησή της άρα και με την απόφαση της σχολικής 



επιτροπής. Γιατί πραγματικά το πρόβλημα δεν είναι μόνο οι λυκειακές τάξεις αλλά το Δροσερό είναι μια 
περιοχή με αλλόγλωσσα παιδιά, που δυστυχώς το τελευταίο διάστημα τα τμήματα είναι πάρα πολύ 
φορτωμένα και επομένως το ζήτημα για το 15 νηπιαγωγείο, το 15ο δημοτικό και το 20 δημοτικό, είναι ένα 
σοβαρό ζήτημα. Ο διδασκαλικός σύλλογος έχει στείλει ανακοινώνεις και ζητάει από το δήμο να μεγαλώσουν 
τα διδασκαλικά κτήρια ή αν είναι δυνατόν να φτιαχτούν καινούρια. Κι εμείς δεν μπορούμε να το 
παραβλέπουμε αυτό. Όσο αφορά της οι λυκειακές  τάξεις, πρέπει να αποδεικνύεται πάντα η ανάγκη. Στο 
Δροσερό τα παιδιά που φοιτούν μέχρι την γ γυμνασίου είναι μειωμένα κατά 90%. Νομίζουμε επομένως ότι 
δεν είναι λύση οι λυκειακές τάξεις αλλά η διευκόλυνση αυτών των παιδιών να πάνε με κάποια μέσα 
μεταφοράς στα σχολεία της πόλης». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «Εγώ θα καταθέσω τη διαφωνία μου και στις δύο προτάσεις. Οι λόγοι για τους οποίους 
καταθέτω τη διαφωνία μου μια και εντοπίζεται η πρόταση σε μεγάλο βαθμό στην περιοχή του Δροσερού, 
πραγματικά σ’ αυτές εδώ τις ηλικίες θα πρέπει να έχουμε κοντά στη μόνιμη κατοικία εκείνες τις σχολικές 
μονάδες που καλύπτουν όλες τις ανάγκες. Είναι διαφορετικά τα πράγματα στη Β/θμια και επιτρέψτε μου να 
πω ότι αφενός μεν αυτή τη στιγμή το 8ο γυμνάσιο που λειτουργεί στην περιοχή φιλοξενείται σε χώρους του 
ΟΑΕΔ και δεν μπορώ να καταλάβω από πού προήλθε αυτή εδώ η πρόταση μια και γνωρίζω ότι δεν έχει 
ζυμωθεί και δεν έχει συζητηθεί τουλάχιστον τους εκπαιδευτικού χώρους. Η δικιά μου η αντίληψη και η 
άποψη είναι ότι δεν πρέπει να λειτουργήσουμε με λογική γκέτο και δεν πρέπει να περιορίζουμε την ώσμωση 
του  μαθητικού πληθυσμού. Παιδαγωγικά η οδηγία είναι να έχουμε σχολεία είναι ανακατεμένοι οι μαθητές. 
Γιατί αυτό είναι που βοηθάει τους μαθητές για κοινωνικούς κι άλλους λόγους μειονεκτούν να καλύψουν το 
χαμένο έδαφος. Έτσι λοιπόν αυτή η πρόταση για ένα μεγάλωμα του υπάρχοντος σχολείου με οι λυκειακές  
τάξεις θα πάρει και μια άλλη λειτουργία με βρίσκει αντίθετο επειδή ακριβώς θα κλείσει και θα περιορίσει το 
ζήτημα της εκπαίδευσης από την Α/θμια μέχρι και το τέλος της Β/θμιας στη συγκεκριμένη περιοχή.  Έτσι 
λοιπόν αντί να σπάσουμε τις οριοθετήσεις οι οποίες είναι τεχνητές και οι οποίες δεν ωφελούν ούτε την 
υπόλοιπη πόλη ούτε πρώτα και κύρια τους κατοίκους του οικισμού του Δροσερού, πηγαίνουμε σε προτάσεις 
οι οποίες κατά τη γνώμη έρχονται με έναν επιπόλαιο τρόπο. Δεν συμφωνούμε και δεν συναινούμε. Θεωρώ 
όμως ότι μια αρνητική γνώμη του δημοτικού συμβουλίου απέναντι σε μια τέτοια πρόταση θα μετρήσει στην 
τελική επιλογή».  

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση καθώς 
και 1) Το με αριθ. πρωτ. 154110/Δ1/18-9-2017 έγγραφο του Υπουργείου Παιδείας, Έρευνας και 
Θρησκευμάτων, 2) Το με αριθ. 9490/24-10-2017 έγγραφο της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 
Ξάνθης, 3) Το με αριθ. Φ.2.1/6707Δ/1-11-2017 έγγραφο της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. 
Ξάνθης, 4) Την με αριθ. πρωτ. 46349/27-10-2017 Βεβαίωση της Διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών Δήμου 
Ξάνθης, 5) Την με αριθ. πρωτ. 198/2-11-2017 Βεβαίωση της Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Δήμου Ξάνθης 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του σύμφωνα με την αριθμ.24/2017 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής 

Παιδείας σχετικά με μεταβολές σε σχολικές μονάδες και συγκεκριμένα: 
Α)  Συναινεί με την πρόταση της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης στη δημιουργία 

Λυκειακών Τάξεων στο 8ο Γυμνάσιο Ξάνθης διότι με αυτό τον τρόπο αναβαθμίζεται η παρεχόμενη 
εκπαίδευση στους μαθητές μιας ευαίσθητης κοινωνικά ομάδας της περιοχής του Δήμου Ξάνθης. 

Β)  Συναινεί με την πρόταση της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. Ξάνθης να μην υποβάλει 
προτάσεις για μεταβολές σε σχολικές μονάδες του Δήμου Ξάνθης. 
Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Νικόλαος Ανταμπούφης, Γεώργιος Κολλάρος και Τζενάν 

Τσαρεκτσή, για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
Ο δημοτικός σύμβουλος Σιαμπάν Μπαντάκ ψήφισε Λευκό.  

................................................................................................................................................................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 

    Δρεμσίζης Ιωάννης                                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
   (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 14-11-2017 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Μαρία – Άννα Ανδρέου  
 


